
Wat we deden in 2024
In 2024 werkten we verder aan 
ons collegeprogramma.

Met de jaarstukken legt het college verantwoording af aan de gemeenteraad en onze inwoners over de 
inkomsten en uitgaven in 2024. De raad neemt donderdagavond 10 juli een besluit over de jaarstukken. 
Wilt u de stukken inzien? Kijk dan op www.raadnieuwkoop.nl.
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In 2024 hielden we  
4,9 miljoen euro over. 

Totale inkomsten 2024
107,3 miljoen euro

Elk jaar maken we een begroting. In die begroting staat wat we dat jaar denken uit  
te geven en wat er aan geld binnenkomt. Na afloop van het jaar kijken we wat er 
daadwerkelijk is binnengekomen en uitgegeven. Een overzicht daarvan staat in de 
jaarstukken. Op deze pagina’s blikken we terug op onze financiën in 2024. 

Gemeente Nieuwkoop 
TERUGBLIK FINANCIËN 2024 

Terugblik op 2024
We kijken terug op een financieel gezond jaar. Een jaar waarin we geld overhielden. Dat kwam 
doordat we meer geld kregen voor de opvang van Oekraïners, er schoven investeringen  
door naar 2025 en doordat we kritisch keken naar onze uitgaven. Ook leverden onze grond- 

exploitaties meer geld op dan verwacht. 
 
Vergeleken met andere gemeen-

ten konden we blijven investe-
ren. Dit komt omdat we al 
jaren onze financiën goed op 
orde hebben. Het geld dat 
we overhielden in 2024 kun-

nen we de komende jaren goed 
gebruiken. Zo kunnen we onze 
vaste en geplande uitgaven 
blijven betalen terwijl we minder 
geld van het Rijk krijgen. Denk 
daarbij aan de bouw van ons 

nieuwe zwembad. Zo blijven we investeren in onze 
mooie gemeente. 
 
Het jaar 2024 stond ook in het teken van bezuinigingen. 
We keken samen met de raad naar de uitgaven van de 
komende jaren. Onze hele organisatie denkt hierbij mee 
en we gaan heel bewust om met de uitgaven die we 
doen. Samen zorgen we ervoor dat we ook de komende 
jaren een financieel gezonde gemeente blijven. 

Antoinette Ingwersen 
Wethouder financiën

Totale uitgaven 2024
102,4 miljoen euro

We stelden onze visie 
Maatwerkgebieden 

vast. De maatwerkgebieden zijn van oorsprong 
glastuinbouwgebieden. Met deze visie ontstaat 
duidelijkheid welke ruimtelijke mogelijkheden er zijn in 
deze gebieden. Bijvoorbeeld naast (glas-)tuinbouw ook 
ruimte voor woningbouw, recreatie en natuur. 

We besloten een warmtenet aan te leggen  
in Langeraar. Hiermee verwarmen we  

IKC De Poel aardgasvrij. Ook omliggen-
de woningen krijgen de kans om aan te 
sluiten. We gebruiken hierbij water uit  
de Langeraarse Plassen.

We tekenden een meerjarige overeenkomst 
met Cardea. Zij blijven ons Jeugd- en 
Gezinsteam organiseren en bieden stabiele 

zorg met zorgverleners die nauw 
betrokken zijn bij onze jeugd. 

We gingen aan de slag met onze 
preventieagenda. Met de actie-
punten uit deze agenda investeren 
we in de gezondheid en het welzijn 
van onze inwoners.

 We werkten verder aan verschillende  
woningbouwprojecten. In Nieuwveen 
begon Van Daalen Bouw met de bouw 
van 61 woningen voor starters en jonge 
gezinnen in Teylerspark. Bolton Ontwikkeling startte 
met de bouw van 65 koop- en huurappartementen in 
het project ‘De Drie Linden’ in Nieuwkoop. 

We stelden ons nieuwe evenementen- 
beleid vast. Hiermee bieden we meer 
duidelijkheid voor organisatoren en 
omwonenden. Zo is er een goede 
balans tussen levendigheid en leefbaar-
heid en kunnen onze inwoners genieten 
van mooie en bijzondere evenementen.

 De bouw van IKC de Poel in Langeraar startte 
in 2024. We stelden het bestemmingsplan 

voor IKC De Sluis in Woerdense 
Verlaat vast en voor IKC Het Veen in 
Nieuwveen rondden we het 
stedenbouwkundig kader af. 

 In juni stelden we de strategische koers 
vast voor het bouwen van 2300 woningen in 

onze gemeente. We zetten in op 
creatieve woonvormen en woon-
zorgconcepten. 

Andere belangrijke stappen in 2024 
  De gemeenteraad ging akkoord met het verder uitwerken van de 
Verbindingslaan in Ter Aar-Zuidoost in combinatie met woningbouw. 

  We stelden het stedenbouwkundigkader voor het nieuwe zwembad 
vast en gaven akkoord op de bouw van een padelhal in Nieuwkoop. 

  We veranderden de inrichting van het Reghthuysplein en maakten  
het plein autoluw. 

  We besloten om toeristenbelasting te gaan heffen. Dit helpt ons  
bij onze uitgaven voor recreatieve doeleinden. 

  We stelden een beleidskader op voor zonne-energie.

In 2024…
  … maakten 180 inwoners een afspraak voor gratis energieadvies  
van onze energiecoaches.

  …strooiden we 25 keer. Daarbij gebruikten we ongeveer  
150 ton strooizout en 30 m3 pekel. 

  ….kwamen er 2 jeu de boules banen bij in onze gemeente.
  ….deden 150 inwoners mee aan de actie ‘tegel eruit, plant erin’.  
  …groeide ons inwoneraantal naar 29.501 inwoners.
  … isoleerden 264 huishoudens hun woning met een subsidie uit het  
gemeentelijke Energiebesparingsfonds.

  …beoordeelden inwoners onze participatie gemiddeld met een 7.


